

管件球墨铸铁弯头异径管法兰三通四通盲板管堵

产品名称	管件球墨铸铁弯头异径管法兰三通四通盲板管堵
公司名称	营口经济技术开发区鑫丰管件有限公司
价格	.00/个
规格参数	规格:DN80-DN2600 材质:球墨铸铁 产地/厂家:营口经济技术开发区鑫丰管件有限公司
公司地址	辽宁省营口市鲅鱼圈区辽南大街红旗镇金屯村
联系电话	0417-2263097 13941717971

产品详情

规格	DN80-DN2600	材质	球墨铸铁
产地/厂家	营口经济技术开发区鑫丰管件有限公司		

鑫丰管件有限公司座落在美丽的滨海之都中国辽宁营口经济技术开发区，这里交通便利，地理环境优越，距鲅鱼圈港五公里，西邻哈大公路、哈大高速铁路等海陆交通要道。便利的交通、丰富的地域资源和优越的区位条件使我们占尽“天时、地利、人和”，经过多年的发展壮大如今公司已成为全国最大的球墨铸铁管件生产基地。公司拥有固定资产一亿元人民币，员工300余人，占地面积65000平方米。采用消失模铸造工艺，按国际标准iso2531、bsen545美国标准ansi/awwa c153、c110和gb13295组织生产和检验，工艺和产品都以达到国际先进水平。年生产规格为dn80-dn2400，接口形式为t型、k型、n、n、mj型、法兰和铅口的球墨铸铁管件15000吨。产品远销中东、美洲、欧洲、非洲、东南亚、及世界各地。

我公司经中国进出口商品质量认证中心验证通过《iso9001:2000》国际质量体系认证。科学的生产工艺、严格的质量管理、先进的服务理念、合理的销售价格，公司在国内外用户中赢得了良好的声誉，建立了密切和愉快的合作关系；如：美国sigma公司、英国greenray公司、印度ecl、沙特sadip公司、及中国五矿集团、中国化工集团等国际知名公司合作。

我公司本着“以客户为中心，以市场为导向，以效益为目标”的工作方针，在“集合众智，求精务实”的办厂方针指导下，发展迅速，各种专业生产设备齐全，组织机构全面，管理体系科学。欢迎国内外顾客到我公司考察、洽谈、我们将竭诚与您合作！

xinfeng profile:

xinfeng ductile iron pipe fittings co., ltd is a leading largest and professional manufacturer for ductile iron fittings for water pipelines in china, imported production technology of vacuous lost foam casting from japan with high-tech

production lines and modern inspection equipments. products for overseas markets covered all over the world.

xinfeng is located in economic and technological development zone of yingkou of riviera city. 5 kilometer far away from international bayuquan seaport and 2 hours by express way to dalian seaport. total investment is usd10,000,000 with 500 employee and covers 65,000 square meters, fittings size from dn80 to dn2400 with full jointing types such as standard joint, tyton (push on) joint, mechanical joint, restrained joint, express joint, flange joint ect awwa c110 & c153 standard, iso2531 standard, en545 & en598 standard is strictly carried out in production, the output of xinfeng is about 15,000 tons at present. the top quality products widely were installed in water supplying of key projects in middle east, america, africa and southeast asia.

local foundry iron and coke with low sulphur and phosphorus as materials, every process is with strict inspecting control, the products are highly appraised by our customers. xinfeng has been granted the certificate of iso9002 by china import & export quality certification center, xinfeng has a best reputation in overseas market and established friendly relationship with world famous companies of sincohem group, china minmetal as well as sigma, sadip, tyco, ecl ect.

depending on xinfeng philosophy of “ quality is life, try to be first ” mr lee wei of owner and all staff honestly promise and are committed to provide the products with highest quality and best service that satisfy our customers ’ requirements, warmly welcome all friends to visit our company and discuss businesses.